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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:922 Finansiering av fri entré

Regeringen har vid ett antal tillfällen gett olika besked kring innehållet i sin 
reform fri entré. Vid riksdagens budgetdebatt i december aviserade 
kulturministern att dessa pengar främst skulle täcka fri entré till statliga museer.

I regeringens regleringsbrev för 2016 aviseras det att reformen även ska 
omfatta museernas tillfälliga utställningar. I riksdagens frågestund den 25 
februari frågade jag ministern kring hur det kommer sig att regeringen har 
svängt i frågan.

Beskedet från ministern var nu att nya avvägningar visar att de 80 miljoner 
kronorna som regeringen har avsatt räcker till mer än vad man först trodde.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och demokratiministern:

 

Vilka beräkningar baserar kultur- och demokratiministern de nya beskeden 
avseende fri entré på, och hur avser hon att redovisa dem?

………………………………………

Isabella Hökmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-03-06
Besvaras senast
2016-03-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


